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Sortownia węgla nie stwarza już uciążliwości dla mieszkańców, a na ulicach
Kolejowej i Batorego poprawiło się bezpieczeństwo. Trwają prace nad skwerem przy
Dworcowej, miasto zaś czeka na odpowiedź z ministerstwa w sprawie budowy
tunelu. Te i inne tematy poruszano podczas zebrania mieszkańców osiedla Wólka w
środę 20 grudnia 2017 r.

Pytającej o postęp prac związanych z budową skweru przy ul. Dworcowej
Przewodniczącej Zarządu Osiedla Wólka Urszuli Sasiak, odpowiadał Naczelnik
Wydziału Inwestycji Urzędu Miasta Mława Krzysztof Jaros. Jak przypominał,
późniejszy niż pierwotnie zakładano przewidywany termin zakończenia prac wynika z
konieczności przeprowadzenia po raz drugi konkursu na wykonawcę zadania oraz z
niesprzyjających warunków atmosferycznych (częste opady) i struktury terenu
(nieprzepuszczalny grunt, a poza tym odkryte w nim wysypisko śmieci).

Urszula Sasiak po raz kolejny pytała o możliwość wykonania tunelu pod dawnym
przejazdem kolejowym w ciągu ul. Kościuszki. Jak wyjaśniali jej Zastępca Burmistrza
Miasta Mława Janina Budzichowska oraz Burmistrz Miasta Mława Sławomir
Kowalewski, miejscy radni zasugerowali im możliwość wzięcia udziału w projekcie
dotyczącym budowy bezkolizyjnych przejść. Burmistrz niezwłocznie napisał w tej
sprawie pismo do ministra infrastruktury, wskazując, że miasto jest gotowe
partycypować w kosztach takiego przedsięwzięcia. – Namawiam, żebyśmy poczekali
na odpowiedź z ministerstwa. Wtedy będziemy wiedzieć i szukać rozwiązania –
zwracał się do mieszkańców.

Burmistrz mówił też o zadaniach, które już się udało zrealizować na osiedlu Wólka, a
także o tych planowanych na najbliższą przyszłość. Wyraził zadowolenie, że udało
mu się doprowadzić do zaprzestania działalności sortowni węgla oraz zrealizować
kilka przedsięwzięć związanych z infrastrukturą drogową – m.in. budowę chodnika na
odcinku ul. Dworcowej i poprawienie profilu ul. Batorego. – Cieszę się, że
rozwiązujemy problemy i realizujemy inwestycje – podkreślał. Dziękował
mieszkańcom za życzliwe przyjmowanie projektantów kanalizacji sanitarnej na tym
osiedlu i wspólne ustalanie położenia przykanalików, jakie mają w przyszłości
połączyć posesje z kolektorami. Wraz z naczelnikami wydziałów ratusza, odpowiadał
też na pytania mieszkańców, m.in. dotyczące przebiegu tras i dalszego
funkcjonowania Mławskiej Komunikacji Miejskiej.
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